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Nicklas hälsade välkommen och öppnade mötet.

§ 1  Ekonomi 
Det ekomoiska läget är efter vägarbetena som förväntat ansträngt. Vi fortsätter att enbart göra det 

allra mest akuta. 

§ 2  Vägar 
Vägbulan vid dansbanan verkar fungera bra. De som kör på Märsön uppmanas att hålla den 

fartbegränsning om 30km/h som råder. 

Ett gemensamt avtal för snörjning som delas av Märsöns fem vägföreningar har upprättats.  

Inför vinterns väglag kommer gatusandlådorna fyllas på. 

§ 3  Mark 
Efter infiltrationsinspektion har det framkommit att åtminstone fyra anläggningar är i så bristfälligt 

skick att de inte kommer godkännas för fortsatt drift. Styrelsen inväntar fullständig rapport. 

Styrelsen ska försöka få till ett samarbete med kommunen i denna fråga, då det till stor del är 

oklarheten kring kommunalt VA som försvårar långsiktig planering. Styrelsen kommer begära 

uppskov på åtgärder så långt som möjligt för att kunna ta fram en hållbar handlingsplan. Oavsett 

handlingsplan kommer detta medföra stora utgifter för föreningen, och det förefaller högst sannolikt 

att årsavgiften kommer behöva höjas för att täcka detta. 

§ 4  Vatten 
Vattenanläggningen fungerar bra. Vattenprov ska lämnas in för kontroll. 

Ibland vid tryckfall i systemet kan det komma brunt vatten i kranen. Offert för spolning av hela 

systemet har tagits in, vilket skulle kunna motverka det bruna vattnet. Dock är det bruna vattnet 

inget akut eller farligt; det räcker med att spola i några minuter för att få klart vatten, så förmodligen 

kommer spolning ej utföras detta år.  
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§ 5  Båtar och bryggor 
Offerter ska tas in på de arbeten som behöver uföras till våren. 

Hemsidan kommer uppdateras för bättre överblick över samtliga bryggor. 

§ 6  Information 
Hemsidan ska ses över för att göra den mer överskådlig.  

§ 7  Övriga frågor 
Protokoll ska se till att skickas ut i god tid innan nästa möte. 

Påminnelse på hemsidan om att volontärer till midsommarfirandet söks. 

 

Nästa styrelsemöte sker den 17:e december kl 11 över länk. 

 

Mötet avslutades. 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Joakim Nordström   Nicklas Lundman 
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